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Sitno, 13 lutego 2015 roku 
 
 

 

ST. 0002.VII.5.2015 
 

Protokół Nr V/2015 

R a d y  G m i n y 
w Sitnie 

z dnia 13 lutego 2015 roku 
 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 3 lutego 2015 r. 

w sprawie założenia publicznego przedszkola w samorządowego w Sitnie, 

- w sprawie zamiaru przekazania w drodze umowy prowadzenia Szkoły Podstawowej 

w Sitnie. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

 

Radni obecni: 
1. Biłant Tomasz 

2. Chmiel Teresa 

3. Gąsior Tomasz 

4. Klikicki Krzysztof 

5. Kozak Leszek 

6. Łazorczyk Tomasz 

7. Mazurek Janusz 

8. Polski Robert 

9. Ryszczuk  Jan 

10. Sokołowski Dariusz 

11. Szawarski Ryszard 

12. Tokarz Kazimierz 

13. Torba Janusz 

 

 

Radni nieobecni: 
1. Chaińska Joanna 

2. Wydmański Władysław 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 

 

Otwarcia obrad V Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof  Klikicki. 

Przewodniczący powitał Radnych,  a także gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Mariana Bernata, Z-cę Wójta Pana Kajetana Protasa, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, kierownika GOPS Panią Barbarę Tor, jak również 

pozostałych gości: Pana Tomasza Małka Dyrektor z SP w Sitnie, Prezes 

Stowarzyszenia Inicjatyw Społecznych w Sitnie Panią Ninę Drozdowską, 

przedstawicieli Rady Rodziców, nauczycieli Szkoły Podstawowej w Sitnie, 

a także mieszkańców Sitna oraz rodziców dzieci ze Szkoły Podstawowej 

w Sitnie. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16
00

 i trwały do godz. 19
20

. 

 

 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad 

pytając, czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. 

 

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał  

i Wniosków weszli nw. Radni: Teresa Chmiel, Janusz Torba  i Janusz Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przy 10 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do uchwały. 

Pani Nina Drozdowska powiedziała: „(…) chciałam zwrócić uwagę 

Państwu, że zapisy, które chcecie dzisiaj wprowadzić tą uchwałą są niezgodne 

z prawem w naszym pojęciu, ponieważ nie uwzględniają zdania rodziców 

w kwestii tego czy chcą by dzieci zostały przeniesione z automatu z oddziału 

przedszkolnego, który dotychczas jeszcze funkcjonuje przy tej Szkole do 

Przedszkola Samorządowego założonego uchwałą na poprzedniej sesji”. 

Pan Wójt odpowiedział, aby tę kwestię rozstrzygnęli inni – są do tego 

odpowiednie organy – będzie uchylenie nie będziemy nic dyskutować, nie 

będzie przedszkola. Natomiast w tej chwili, są takie kroki poczynione, że 

przedszkole praktycznie już istnieje, mamy REGON, mamy arkusz 

organizacyjny, opinie Straży i Sanepidu. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że dziwną rzeczą jest, iż społeczeństwo nie 

chce przedszkola samorządowego. 

Pani Drozdowska powiedziała,: „(…) że nasze zachowanie jest reakcją 

w naszym pojęciu na nieuczciwe traktowanie mieszkańców, rodziców i kadry tej 

Szkoły. Kwestia przedszkola poruszona 3 lata temu - oddziału przedszkolnego 

i sytuacja, z jaką mamy do czynienia dzisiaj wyraźnie wskazuje na to, że my 

mamy powody do tego by czuć zażenowanie taką sytuacją. Pan Wójt mówi 

niech rozstrzygają inni, tutaj ta kwestia poruszana jest dzisiaj i to wybierzecie 

odpowiedzialność po części też za to jak będzie się później organ nadzoru 

Wojewody ustosunkowywał. Także wy jesteście tym pierwszym szczeblem 

decyzyjnym i do was należy też poczucie odpowiedzialności, co w tym 

momencie robicie. Czyli przestrzeganie prawa obowiązuje was na każdym 

etapie podejmowania decyzji, również i w tym momencie”.    

Pan Wójt odpowiedział, że dyskusji wokół tego jest mnóstwo, jeśli chodzi 

o kwestię rozstrzygnięcia. 

Kolejno Pan Wójt powiedział,: „(…) że poprzednio przepraszał już 

wszystkich i robi to kolejny raz. Chce współpracować, żebyśmy się rozumieli. 

Przegłosujmy, zakończymy tę sprawę. Wiem, że złożyliście Państwo 

doniesienie do Urzędu Wojewódzkiego”. 

Pani Drozdowska odpowiedziała, że to nie oni złożyli doniesienie. Tylko 

Pan Poseł Zawiślak poinformował Pana, że zaskarży uchwałę i tak zrobił. 

Dalej Pani Drozdowska powiedziała, aby nie przypisywać im żadnych 

donosów i brać pod uwagę wagę swoich słów, ponieważ może Pan Wójt 

ponosić konsekwencję.     
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Pan Wójt powiedział,: „(…) że jest szansa, aby były możliwości żeby 

zostało nam trochę środków na rozwój gminy. Nie będzie tego to trudno”. 

Pan Drozdowska zapytała jeszcze raz, czy ktoś zapytał  rodziców o zdanie. 

Pan Wójt odpowiedział, że możemy pytać w przypadku, gdybyśmy 

stwarzali gorsze warunki, a nie lepsze. Jeśli Państwo macie rację – Wojewoda 

się przychyli – zakończy sprawę szkoda czasu.  

Z-ca Wójta stwierdził, że dyskusja jest jednostronna i Pani Drozdowska 

przewodzi i uprawia politykę. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że jest to sesja Rady Gminy, którą on 

prowadzi, a w związku z tym, jeśli ktokolwiek chce zabrać głos proszę 

o podniesienie ręki, a następnie Pan Przewodniczący zdecyduje, czy udziela 

głosu tej osobie.   

Pani Drozdowska powiedziała,: „(…) że bardzo mnie niepokoi taka rzecz, 

że moją osobę i moje nazwisko się w złym świetle przedstawia i w dniu 

dzisiejszym i również w Czołkach. Ja nie jestem tak jak to Pan Wójt w Czołkach 

mówił,: „że jestem krowa i wszyscy za mną jak cielęta idą”. Bo takie 

sformułowanie padło. Pytanie jest jak Państwo Radni jesteście traktowani w tym 

układzie. Bo w tym momencie Pan Wójt narusza moje dobra osobiste”. 

Pan Wójt odpowiedział,: „(…) jak chce Pani wiedzieć to ja zaraz mogę 

przedstawić dokument, który narusza dobra i dojdziemy, kto był autorem tego 

pisma. Tam jest dopiero naruszenie dóbr na 3,6 mln zł. Pani nie wpływa na 

Radnych i nie mówi o jakiś sprawach, co ja mówiłem w Czołkach.  W życiu 

takiego słowa nie było. Było zupełnie inne stwierdzenie. Ja tam niczego złego 

nie powiedziałem, oprócz tego, że powiedziałem jedną rzecz, że wyniki 

w Szkole Podstawowej w Sitnie są porównywalne, a one są gorsze niż w innych 

szkołach”. 

Pan Szawarski stwierdził, że ma już dość tych kłótni od kilku sesji, Pani 

Drozdowskiej i jej autopromocji, a dalsza dyskusja powinna być w punkcie 7 

jeśli Pani chce – sprawy różne. Dlaczego nie zabierają też inni głosu.  

Pan Mazurek powiedział, że może być za świadka u Pana Wójta, ponieważ 

był na tym zebraniu i takiego słowa jak Pani Drozdowska powiedziała, że nie 

było, tylko powiedział Pan Wójt, że jest jedna osoba, co kieruje ludźmi, 

a pozostali taką mają wolę.   

Pan Tutka stwierdził, że Pani Drozdowska wypowiada się w imieniu 

mieszkańców. 

Następnie Pan Tutka zapytał, czy to Przedszkole to będzie samorządowe, 

czy stowarzyszeniowe. 

Pan Wójt odpowiedział,: „(…) że samorządowe, inne nie może być, 

finansowane z budżetu gminy, nieodpłatna nauka, później jak będą nabory to 

nauka może będzie i dziewięciogodzinna. Będą szli do Sitna do przedszkola a 

nie do Jarosławca, bo tam są marne warunki”.   

Pan Torba stwierdził, że jeżeli rzeczywiście jest to niezgodne z prawem to, 

co w tej chwili się dzieje to jak najbardziej ktoś to zakwestionuje. 
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Jedna z nauczycielek powiedziała, że decydujemy tutaj o losie dzieci i takie 

założenie przedszkola powinno być rozważne i prowadzone dla dobra dzieci, 

żeby było prawidłowo rozpoczęte, a takie rozpoczęcie powinno mieć miejsce 

1 września. 

Pan Wójt wyjaśnił, że w Przedszkolu będą pracować ci sami nauczyciele, 

którzy pracowali w oddziale przedszkolnym. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Przewodniczący poprosił Panią Chmiel 

o odczytanie uchwał. 

 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr V/22/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 13 lutego 2015 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 3 

lutego 2015 r. w sprawie założenia publicznego przedszkola 

w samorządowego w Sitnie. 

 

Pan   Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę  w głosowaniu jawnym przy 9 głosach za, 

przeciw 3 i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał odpowiedź Stowarzyszenia 

Inicjatyw Społecznych w Sitnie na pismo Pana Wójta, w którym to 

Stowarzyszenie odpowiada,: „(…) że nie  uznaje za zasadne ustosunkowywanie 

się do prośby Pana Wójta o decyzję w zakresie podjęcia się prowadzenia przez 

naszą organizację w oparciu o umowę przekazania Szkoły Podstawowej w 

Sitnie, ponieważ na dzień dzisiejszy Szkoła przekracza liczbę 70 uczniów, 

uniemożliwiającą zgodnie z zapisami ustawy o systemie oświaty 

przeprowadzenie procesu przekazania”. 

Kolejno Przewodniczący odczytał odpowiedź na pismo Pana Wójta z dnia 

4 lutego br.  Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i Okolic C.L. 

w Kornelówce, w którym to Stowarzyszanie wyraża zgodę na przejęcie Szkoły 

Podstawowej w Sitnie. 

Pan Wójt jeszcze raz zapytał Panią Prezes Ninę Drozdowską, czy 

Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych w Sitnie ostatecznie nie jest 

zainteresowane prowadzeniem Szkoły Podstawowej w Sitnie. 

Pani Drozdowska odpowiedziała, że nie mają zamiaru działać wbrew 

prawu. 

Pan Wójt powiedział, że te 70 uczniów, których mamy, to są z obwodów, 

natomiast w obwodzie Sitno mamy tylko 40 uczniów. 

Pani Drozdowska powiedziała, że mieszanie obwodów nie ma tutaj 

najmniejszego znaczenia. 
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W związku z tą decyzją Pan Wójt poprosił o wpisanie do uchwały, jako 

organ przejmujący Stowarzyszenie Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i Okolic 

C.L. w Kornelówce.     

 

2) Uchwała Nr V/23/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 13 lutego 2015 r. 

w sprawie zamiaru przekazania w drodze umowy Stowarzyszeniu Rozwoju 

i Promocji Gminy Sitno i Okolic C.L. prowadzenia Szkoły Podstawowej 

w Sitnie. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to uchwała o zamiarze, która o niczym jeszcze 

nie przesądza, ponieważ zależało to jeszcze od opinii  Kuratora i Wojewody, 

którzy mają na to, co najmniej 14 dni – o wyrażeniu opinii do tej uchwały. Nie 

jest to uchwała końcowa. 

 Pan Przewodniczący poprosił Panią Chmiel o odczytanie uchwały Nr 

V/23/2015. 

Po odczytaniu uchwały przez Panią Chmiel Pan Przewodniczący 

przypomniał, żeby nie było wątpliwości, że chodzi tutaj o Stowarzyszenie 

Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i Okolic C.L. Kornelówka 41, 22-424 Sitno.     

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę  w głosowaniu jawnym przy 9 głosach za, 

przeciw 3 i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno mgr Marian Tadeusz Bernat. 

Porusza zagadnienia: 

1. Instalacji solarnych (w niektórych miejscowościach zostały już wykonane 

w całości);  

2. Spraw gospodarczych (wykonywanie przystanków w Jarosławcu i w Sitnie); 

3. Zebrań sołeckich ( wybory sołtysa, zebrania odbywają się w niedziele); 

 

Z-ca Wójta podsumował działania w roku 2014 Spółki Wodnej, a także 

przedstawił plany działania na rok 2015.   
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Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Pan Gąsior zapytał o kwestię pobierania opłat od mieszkańców gminy za 

korzystanie z  sali gimnastycznej w Sitnie, ponieważ mieszkańcy z Kornelówki 

i nie tylko, uważają, że tak nie powinno być, iż są pobierane opłaty. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest zarządzenie w tej sprawie, jednak trzeba będzie 

go zmienić w ten sposób, aby korzystanie z sal gimnastycznych dla 

mieszkańców naszej gminy było bezpłatne. Natomiast osoby przyjeżdzające 

z zewnątrz będą płacić. 

Pan Torba zapytał jak wygląda sprawa poprawek drogi w Cześnikach 

Kolonia Górna. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli tylko będzie temperatura właściwa będzie 

droga poprawiana.  

Pan Ryszczuk powiedział, że za nim też trzeba  poprawić drogę tę na  Boży 

Dar. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to droga Powiatowa, a za Panem to jest 

tylko droga gmina na kolonie – najlepsza w Gminie. 

Dalej Pan Wójt stwierdził, że przypisuje się gminie drogi powiatowe, do 

których gmina nic nie ma, możemy tylko prosić Powiat. 

Pan Tokarz powiedział, że skoro mieszkańcy mają być zwolnieni z opłat za 

korzystanie z sal gimnastycznych to może powinni też być zwolnieni z opłat za 

korzystanie z byłych placów buraczanych. 

Pan Wójt powiedział, że tu nie chodzi tyle o płatność za place buraczane, 

tylko żeby osoba korzystająca zostawiła porządek. 

Pan Tokarz stwierdził, że opłata będzie, a pieniędzy nie będzie. 

Pan Wójt powiedział, aby zrobić w ten sposób, że za utrzymanie porządku 

po sobie musi coś zapłacić, ponieważ nie można tak zrobić, że ktoś zostawia 

słomę porozwalaną i kto to ma później sprzątać. 

Pan Szawarski dodał, że to samo dotyczy placu w Jarosławcu. 

Pan Wójt powiedział, że trzeba spisać umowę - 1,50zł za m
2
. 

Pan Tokarz powiedział, że w jego przypadku to wcale nie jest mało. 

Dalej Pan Tokarz wyjaśnił, że Pan Wójt mówił, iż są na niego skargi, że 

słoma w Karpiu leży,  a jak się okazuje jest to słoma Pana Tutki –  dwuletnia 

czy trzyletnia. 

Pan Kozak stwierdził, że wszystkie gminy dookoła robią „schetynówki”, 

a w naszej gminie nie ma nic. 

Pan Wójt wyjaśnił, że „schetynówki” robione, są tam gdzie jest układ 

polityczny, a nie u nas. Jak będziemy mieli swoje pieniądze to będziemy mogli 

dołożyć do dróg powiatowych. 

Pan Szawarski zapytał o połączenie Stanisławki ze Sławęcinem.  
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Pan Wójt odpowiedział, że Pan Sokal Wójt ze Skierbieszowa obiecał, iż 

pomoże to połączyć. 

Pan Mazurek powiedział, że są gminy gdzie są lepsze drogi, ale za to nie 

mają tego, co my mamy – solary, oczyszczalnie przydomowe. 

Pan Wójt powiedział, że w naszej gminie mamy 894 przyłącza 

wodociągowe do mieszkań, 46 km sieci wodociągowej, 144 przyłączy do 

kanalizacji, 13 km sieci kanalizacyjnej w tym połączenie do miasta do 

oczyszczalni zamojskiej. Mamy warunki, żeby wszystkie miejscowości wpiąć 

do oczyszczalni w Zamościu. 

Pan Torba zaproponował, aby radny czy sołtys danej miejscowości 

spotykał się na zebraniach z mieszkańcami i informował ich, co się robi i co się 

dzieje w gminie. 

Pan Gąsior powiedział, że trzeba poprawić ogrodzenie przy pomniku 

Wyszyńskiego w Stanisławce. 

Pan Wójt powiedział, że było to robione w ramach LGD Ziemia Zamojska 

z małych projektów z PROW-u – w sumie odnowiono 19 kapliczek, dlatego też 

będzie to poprawione. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że chcemy doprowadzić do porządku 

grób Sierakowskich w Cześnikach – był Pan Sułek, który w dalszym ciągu chce 

nam ten grobowiec przekazać. 

Dalej Pan Wójt przedstawił, zakres opracowania dot.  grobu 

Sierakowskich: inwentaryzacja grobu, uzgodnienie z Konserwatorem Zbytków 

w zakresie robot remontowych, projekt remontu grobu, kosztorys inwestorski, 

kosztorys ofertowy, mapa zasadnicza działki – w kwocie około  3.5tys. zł. 

natomiast remont będziemy robić w ramach środków LGD. 

Kolejno Pan Wójt powiedział, że chcemy zrobić dach budynku Urzędu 

Gminy w Sitnie, który się leje, a także elewację budynku – koszt za wykonanie 

pełnej  dokumentacji wraz z pozwoleniem na budowę z wizualizacją, z elewacją  

to 23,5tys. zł. 

 Następnie Pan Wójt poinformował, że pomimo dużego budynku Szkoły 

w Jarosławcu Przedszkole, w wyniku kontroli straży i sanepidu nie do końca 

spełnia warunki. W związku kontrolą i zaleceniami dla Szkoły, musimy 

wykonać następujące rzeczy: zinwentaryzować budynek, ponieważ brakuje 

dokumentacji na część, która była dobudowywana w czynie społecznym, 

rozbudowa instalacji hydrantowej, opinia techniczna w zakresie konstrukcji 

dachu Szkoły części wschodniej, projekt budowlany instalacji sanitarnej 

rozbudowy instalacji hydrantowej wewnętrznej, kosztorys inwestorski w 

zakresie rozbudowy instalacji hydrantowej, specyfikacja techniczna, wykonanie 

odbiór robót, uzgodnienia projektów u rzeczoznawcy ds. przeciwpożarowych 

(koszt tego wszystkiego około 8 tys. zł). 

 Pan Torba zapytał, czy ktoś pamięta jeszcze o przystankach na koloniach 

w Cześnikach.  
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Pan Wójt odpowiedział, że mamy zrobić 10 przystanków – 5 postawionych 

jest w Jarosławcu. 

Pan Szawarski powiedział, że należałoby postawić też nowy przystanek 

przy sklepie w Jarosławcu zamiast tego, który jest. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że od 17 lutego w gminie będzie 

zatrudnionych 5 stażystów – 2 osoby w Centrum Kultury i 3 osoby w budynku 

Urzędu Gminy. 

Pan Szawarski zapytał, na jakim etacie jest zatrudniony Pan Skrzypa, 

ponieważ wychodzi na to, że trzech ludzi pracuje, a 2 jest kierowników ( Pan 

Kiciński i Pan Skrzypa). 

Pan Mazurek potwierdził, wypowiedź Pana Szawarskiego, że Pan Skrzypa 

nie pracuje tylko siedzi w samochodzie. 

Pan Łazorczyk stwierdził, że rzeczywiście ci pracownicy muszą się chyba 

bać Pana Skrzypy, ponieważ jak przywieźli ławki to jeden z pracowników 

poprosił jego o pomoc w noszeniu ławek, a nie Pana Skrzypę – Pan Skrzypa stał 

z rękoma założonymi. 

Pani sołtys ze Stabrowa potwierdziła wypowiedzi Państwa Radnych 

i dodała, że mieszkańcy Stabrowa mają podobne opinie na temat tego Pana.  

Pan Wójt wyjaśnił, że tym zajmie się Komisja Rewizyjna i to sprawdzi. 

Pan Kozak zapytał, czy będzie  kupowany żużel na podrównanie dróg. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie to musiał skonsultować z Panią 

Skarbnik, jednak trzeba będzie zakupić żużel o ile środki nie pójdą na 

odśnieżanie. 

Pani Sołtys ze Stabrowa powiedziała, że trzeba też poprawić drogę od Pana 

Praczuka w kierunku pól. 

Pan Tokarz powrócił do tematu Pan Skrzypy mówiąc, że na tych 

wodociągach to się zna za to bardzo dobrze, a zwolnić to nie sztuka. 

Pan Wójt potwierdził, że faktycznie na wodociągach zna się dobrze 

i podczas awarii nie ma problemu. 

Pan Wójt zapytał, czy będziemy robić dokumentację, o której była mowa 

wcześniej. 

Następnie Pan Wójt zapytał, czy będziemy starać się o żużel. 

Państwo Radni byli za pozyskaniem żużlu. 

Pan Szawarski powiedział, że w Jarosławcu na Starej Wsi, też trzeba 

poprawić drogę.  

Pan Torba powiedział, że trzeba zmobilizować Powiat, żeby wycięli krzaki 

jak się jedzie do Wolicy. 

Pan Wójt powiedział, że Starosta zadeklarował, w tej chwili, iż zrobi 500m 

asfaltu w Cześnikach. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że radni Powiatowi powinni nas wspierać, a ich 

nie ma na naszej Sesji. 
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Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Przewodniczący odczytał pismo ze Spółdzielni Nasza Energia, 

w której mamy udział z prośbą o zwiększenie udziałów naszej gminy w spółce 

o 200tys. zł. 

Dalej Pan Przewodniczący wyjaśnił, że w pierwszej kolejności 

biogazownia budowana ma być w Komarowie. 

Pan Wójt poinformował, że w tej chwili spółdzielnia planuje zakupić 

działkę w Komarowie Antoniówka o powierzchni około 90ar za kwotę 440tys. 

zł, dlatego też my w to najprawdopodobniej nie wchodzimy. 

Dalej Pan Wójt zaproponował, abyśmy robili sami biogazownie, mamy 

dobrą lokalizację w Dolnicy. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo Pana Gąsiora, który 

w imieniu mieszkańców Rozdół zwraca się z prośbą o wycięcie zakrzaczenia 

przy drodze do Państwa Dudek i Jeż oraz poprawę nawierzchni asfaltowej w 

miejscowości. 

Ponadto pismo dotyczyło także prośby mieszkańców Stanisławki 

o wyrównanie gruzem odcinka koło przepustu, na początku wioski oraz 

wycięcia krzaków, podcięcia gałęzi i wyrównania drogi w lesie za posesją Pana 

Czadego, a także wycięcia  krzaków rosnących przy szosie na odcinkach od 

Pana Pajdy w kierunku Rozdół Podźródeł i w kierunku Pana Wilka, jak również 

o dokończenie drogi w kierunku Pan Wilka. 

Pan Wójt powiedział, że trzeba będzie szukać kogoś, kto wytnie te krzaki. 

Pan Gąsior zaproponował, żeby dogadać się Surmaczami  z Rozdół 

Podźródła, ponieważ oni mają odpowiedni sprzęt do tego. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie z nimi rozmawiać – złożą ofertę 

i zobaczymy. 

Pan Torba powiedział, że trzeba  zorganizować ten objazd po terenie 

gminy. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby taka sesję wyjazdową 

zorganizować najwcześniej pod koniec marca jak będzie już cieplej. 

Pan Wójt powiedział, że mamy problem z busami, ponieważ nie są to nowe 

samochody i się psują. W tej chwili musieliśmy wymienić skrzynie w busie, 

którym jeździ Pan Olkuski – koszt to 3150zł, a w związku z tym trzeba się 

będzie zastanowić co dalej z tym dowożeniem. 

Pan Łazorczyk zaproponował, aby wnieść opłatę za dowożenie dziecka do 

innego obwodu. 

Pan Przewodniczący powiedział, że za dowożenie z innych gmin mamy 

dodatkowe pieniądze za ucznia, a każdy uczeń to ponad 8 tys. zł. 
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Pan Mazurek powiedział, że musimy pomyśleć na temat dowożenia dzieci, 

ponieważ dziecko powinno zostać w szkole tam, gdzie jest jego okręg. 

Pan Wójt powiedział,: „(…) że najlepiej by było dla nauczycieli z Sitna 

żeby zlikwidować Szkołę w Kolonii Sitno, w Cześnikach i wszystko dać do 

Jarosławca i do Sitna tylko pytanie gdzie się zmieszczą ci uczniowie – nie ma 

warunków. Nie da się zlikwidować szkół w niektórych miejscowościach, 

ponieważ tak jak Państwu mówiłem, żeby Szkołę zlikwidować w Kolonii Sitno 

to musi być przekazana od Stowarzyszenia do  Gminy na rok, przez rok musimy 

płacić z Karty Nauczyciela i później dopiero możemy zlikwidować jak zgodzą 

się rodzice”. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że jest absurd w tym wszystkim, że 

przekształcenie Szkoły wymaga pozytywnej opinii Kuratora, natomiast 

likwidacja Szkoły nie jest wiążąca opinia Kuratora. 

Kolejno Pan Wójt zapytał Pana Torbę, czy ta osoba, która została 

zmieniona na dyrektora w Cześnikach, czy nie wprowadziła dużo dobrego 

w Szkole. 

Pan Torba odpowiedział, że wydaje mu się, iż Szkoła Stowarzyszeniowa 

nie jest niczym złym i wydaje mu się, że dyrektor robi wszystko żeby i dzieci 

i klimat w szkole był dobry. 

Dalej Pan Torba powiedział,: „(…) zostałem postawiony pod ścianą 

i mówiłem nauczycielom i niektórym osobom. Decyzja moja dzisiejsza była 

bardzo trudna i powiem, że to się zdarzyło po raz ostatni, bo poniekąd trochę 

sumienie mnie gryzło, ale w ten sposób też się nie robi. Nie załatwia się spraw 

po kątach tylko się powinno mówić jasno czysto, wyraźnie i przejrzyście. Tak 

mi się bynajmniej wydawało i myślę, że moja decyzja dzisiejsza to nie jest jakby 

tłumaczenie”.  

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr IV/2015 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się 

z tym Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Następnie Państwo Radni przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie. 

 

Pan Wójt dodał, że mamy planowaną sesję na 23 lutego, jednak gdy będzie 

sytuacja tego rodzaju, że ta opinia w sprawie Szkoły będzie negatywna, albo  

będzie się dłużej przeciągała to ta sesja może być troszkę później, ale musimy 

się w lutym wyrobić żeby wszystkie formalności załatwić. 
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Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

      Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: Piotr Harczuk 


